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Verslag van de Algemene Ledenvergadering PVGE - Eindhoven, gehouden op dinsdag 14 
februari 2023, aanvang 14.00 uur. 

De vergadering wordt gehouden in het gemeenschapshuis De Lievendaal, Lievendaalseweg 3  
te Eindhoven.  
Aanwezig:  Precies 35 personen inclusief het bestuur. 
 

1. Opening 
De voorzitter Sjoerd Sjoerdsma opent de vergadering en heet iedereen welkom.  
 

2. Voorwoord van de voorzitter  
Een speciaal woord van welkom aan de leden van De Putters. Deze club hoorde 
bij de inmiddels opgeheven PVGE-Geldrop en is in zijn geheel overgestapt naar 
ons. 
 

3. Mededelingen/ingekomen stukken 
Geen opmerkingen. 
 

4. Goedkeuring van het verslag van de A.L.V. d.d. 24-02-2022 
Het verslag was gepubliceerd in EA! of op te vragen bij de secretaris. Het wordt 
zonder wijzigingen vastgesteld.  
 

5. Financiële resultaten 2022  
Bij INKOMSTEN: 
- De bijdrage van De Koepel was iets meer dan verwacht door mindere afname 
van ledenaantal. 
- De Rabo bijdrage was weer iets meer dan begroot door meer aandacht voor de 
actie te vragen. 
- De inkomsten bij Evenementen waren iets minder dan begroot, toch nog de 
nasleep van Corona. 
 
Bij UITGAVEN: 
- De clubs hebben meer gekost dan alleen subsidie door meer gebruik te maken 
van De Lievendaal voor hun eigen vergaderingen. 
- De Kerstpakketten , kosten €5437. Goed begroot. 
- Bankkosten stegen tot €750. Inbegrepen de bankkosten van alle rekeningen van 
de clubs 
- Bij Afschrijvingskosten: dit gaat over het grote scherm dat vorig jaar is 
aangeschaft voor de lezingen. 
 
Ons vermogen ligt rond de €150.000. Het Eigen Vermogen van de clubs is 
ongeveer €105.000. 
 
 

6. Verslag van de kascontrolecommissie 
De heer Poncin en mevrouw Verkooijen vormden de kascommissie. Mevrouw 
Verkooijen leest de verklaring voor. 
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In hun verslag constateren zij dat alles in orde was en ze stellen voor het bestuur  
te dechargeren voor het gevoerde beleid. Daar wordt mee ingestemd. De 
penningmeester wordt bedankt voor zijn inzet. 
 
6A) Benoeming nieuwe kascontrolecommissie 
Mevrouw Joke Verkooijen 
De heer Henny in ‘t Zandt 
 

7. Begroting 2023 
Over de Inkomsten: 
- Bijdrage van De Koepel betreft ongeveer de helft van de contributie die door 
onze leden wordt betaald. 
- De eenmalige bijdrage van De Koepel is in verband met het 75-jarig jubileum. 
Een voorzichtige schatting. 
- De Evenementen zullen naar verwachting weer meer publiek trekken. 
 
Betreffende de Uitgaven: 
Eigenlijk geen bijzonderheden behalve de kosten voor ons nieuwe blad. Daar is 
nog weinig over te zeggen en onze reserves zijn groot genoeg om de kosten te 
kunnen dragen. 
 
De begroting wordt goedgekeurd. 
 

8. Goedkeuring gewijzigd huishoudelijk reglement artikel 18,PVGE-Eindhoven 
Vorig jaar kwamen er opmerkingen over dit artikel.  
Een belangrijk punt voor de clubs was de vermelding dat het saldo van een club 
bij beëindiging, naar het bestuur zou gaan. Terecht werd opgemerkt dat een 
aantal clubs er ook eigen geld in hebben zitten. Er ligt nu een nieuw voorstel, in 
overleg met een jurist opgesteld. Uitgangspunt is dat het bestuur geld achter de 
hand wil houden om zo’n club opnieuw op te starten. En men moet het zien als 
een intentieverklaring. Er ontstaat in de zaal discussie over meer toevoegingen 
maar dat laatste zou de algemene discussie juist opvoeren. 
We hopen in de ALV van 2024 de goedkeuring te krijgen voor het HH Reglement. 
 

9. Thema’s voor 2023 
Eerst laat de voorzitter een diagram zien waarin de structuur van PVGE wordt 
uitgelegd. 
 
Vervolgens vertelt de voorzitter over de plannen voor een eigen papieren blad 
dat EA! (Eindhoven Actueel) genoemd zal worden. Voor de verspreiding staan nu 
27 bezorgers genoteerd waardoor Eindhoven een redelijke dekking heeft. Buiten 
Eindhoven zal per post gaan. De frequente is eens per twee maanden afgewisseld 
met de digitale versie. 
 
Verder doet hij een oproep voor nieuwe bestuursleden. Ken je mensen die 
eventueel beschikbaar zijn, laat het dan weten aan de voorzitter. 
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Ook wordt het 75-jarig jubileum vermeld. Op 31 mei een bijeenkomst in het 
Parktheater en op 9 juni een symposium in de TU. Verdere bijzonderheden volgen 
nog. 
 
Dan was er onze dagreis naar Rotterdam en Kinderdijk in samenwerking met De 
Rooi Pannen. Een reuze succes. 
We hopen op een vervolg in 2023. 
 
Er is contact geweest van het bestuur met KBO. Er is gekeken of er op een enkel 
terrein misschien samengewerkt kan worden. Denk aan belangenbehartiging. 
 
Dit jaar gaan we ook weer een info-ochtend voor nieuwe leden organiseren. 
 

10. Samenstelling van het bestuur 
Voor de dames Vrijhof en Geene en ook voor de heer Nieuwenhuizen wordt 
toestemming verleend voor een verlenging van drie jaar. 
 

11. Vacatures bestuur 
Mevrouw Marij Geene wil graag opgevolgd worden. Ondanks de oproep in EA! 
heeft zich niemand gemeld. We gaan op de bijeenkomst voor nieuwe leden weer 
een oproep doen. 
 

12. Benoeming kascontrolecommissie 
 

13. Rondvraag 
De penningmeester van de tennisclub heeft spammail gehad waarin een verzoek 
werd gedaan om in opdracht van de voorzitter geld over te maken. In dergelijke 
gevallen ALTIJD opbellen naar de voorzitter. We zullen de penningmeesters van 
de clubs waarschuwen.  
 

14. Sluiting gevolgd door informeel samenzijn 
De voorzitter sluit de vergadering en nodigt de aanwezigen uit om nog een 
drankje te nuttigen aan de bar. 
 

 
 

 

 

 

Willeke Meek 

Secretaris PVGE-Eindhoven 

Februari 2023 


